



Сведения об авторах

Ахтамзян Наиля Абдулхановна – кандидат политических наук, старший научный сотрудник кафедры политологии Востока Института стран Азии и Африки МГУ им. М.В. Ломоносова. (nailjaabd@mail.ru)

Akhtamsjan N.A. – Ph.D. in political sciences, senior researcher, Chair of Oriental politics, Institute of Asian and African studies, Lomonosov Moscow state university.

Видясова Мария Федоровна – доктор исторических наук, профессор, ведущий научный сотрудник кафедры политологии Востока Института стран Азии и Африки МГУ им. М.В. Ломоносова. (master@iaas.msu.ru)

Vidiassova M.F. – Sc.D. in history, professor, leading researcher, Chair of Oriental politics, Institute of Asian and African studies, Lomonosov Moscow state university.

Золотарёв Владимир Антонович – доктор исторических наук, доктор юридических наук, главный научный сотрудник факультета мировой политики МГУ им. М.В. Ломоносова; руководитель Центра фундаментальных военно-исторических проблем Военного университета МО РФ. (1 trunov@mail.ru)

Zolotarev V.A. – Sc.D. in history, Sc.D. in law, principal researcher, Faculty of world politics, Lomonosov Moscow state

university; head of the Center of fundamental problems in military history, Military university of the Ministry of defence of the Russian Federation.

Ковалев Игорь Георгиевич – доктор исторических наук, профессор департамента международных отношений факультета мировой экономики и мировой политики НИУ ВШЭ; первый заместитель декана факультета мировой экономики и мировой политики НИУ ВШЭ. (ikovalev@hse.ru)

Kovalev I.G. – Sc.D. in history, professor, School of international affairs, Faculty of world economy and international affairs, National research university «Higher school of economics»; first deputy dean, Faculty of world economy and international affairs, National research university «Higher school of economics».

Нарочницкая Екатерина Алексеевна – кандидат исторических наук, ведущий научный сотрудник ИНИОН РАН; директор Центра исследований и аналитики Фонда исторической перспективы; главный редактор журнала и портала «Перспективы». (ye_naroch@inbox.ru)

Narochnitskaya E.A. – Ph.D. in history, leading researcher, INION RAS; director, Center for research and analytics, Foundation for historical outlook; editor-in chief, «Perspectives and prospects» E-journal, Perspectivy.info.

Новикова Ольга Николаевна – кандидат исторических наук, зав. Отделом Европы и Америки ИНИОН РАН. (novikova@inion.ru)

Novikova O.N. – Ph.D. in history, head of the Department of Europe and America, INION RAS.

Сидоров Александр Сергеевич – независимый военный политолог. (alexandresidorov@gmail.com)

Sidorov A.S. – independent military politologiste.

Трунов Филипп Олегович – кандидат политических наук, старший научный сотрудник Отдела Европы и Америки ИНИОН РАН. (1 trunov@mail.ru)

Trunov Ph.O. – Ph.D. in political sciences, senior researcher, Department of Europe and America, INION RAS.

Чернега Владимир Николаевич – доктор юридических наук, консультант Совета Европы, ведущий научный сотрудник Отдела Европы и Америки ИНИОН РАН. (vladimir.tchernega@free.fr)

Tchernega V.N. – Sc.D. in law, consultant of the Council of Europe, leading researcher, Department of Europe and America, INION RAS.